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Protokół nr VII/2019 

VII Sesja w dniu 9 maja 2019  

Obrady rozpoczęto 9 maja 2019 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 18:00 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 17 członków. 

Obecni: 

1. Marek Ciastoń 

2. Wojciech Ciastoń 

3. Anna Front 

4. Andrzej Gąsłowski 

5. Michał Hebda 

6. Małgorzata Juszczyk 

7. Waldemar Juszczyński 

8. Marta Korabik 

9. Paweł Lasek 

10. Stanisław Lebiest 

11. Stanisław Łosiński 

12. Karolina Marzec 

13. Zuzanna Polańska 

14. Krzysztof Sondel 

15. Adam Suślik 

16. Józef Trzos 

17. Barbara Wdaniec 

18. Wojciech Wimmer 

19. Edward Wnęk 

20. Agata Zawadzka 

21. Stanisława Zielińska 

1. Otwarcie VII sesji Rady Miejskiej w Niepołomicach i stwierdzenie prawomocności 

obrad. 
 

Przewodniczący otwierając sesję powitał wszystkich radnych i zebranych gości. 

Poinformował, że 4 radnych jest nieobecnych na sesji.  

 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 
 

Porządek obraz został przyjęty bez zmian.  

 

 

3. Przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Miejskiej w Niepołomicach. 

 

Do protokołu nie wpłynęły uwagi. Protokół został przyjęty.  

 

 

4. Sprawozdanie burmistrza z prac między sesjami. 
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Burmistrz odczytał zarządzenia jakie podpisał między sesjami. Następnie poinformował, że   

rozstrzygnięto przetarg na rozbudowę i przebudowę Młodzieżowego Obserwatorium 

Astronomicznego na kwotę ponad 11 mln. zł. wygrała go firma Samson. Drugi rozstrzygnięty 

przetarg to rozbudowa szkoły w Zakrzowie. Wygrała go firma Elka za kwotę ponad 4 mln. zł. 

Burmistrz poinformował, że 5 kwietnia w Staniątkach została podpisana umowa dotycząca 

przebudowy boiska do piłki nożnej Czarnych Staniątki. 28 marca podpisana została umowa 

na przebudowę Domu Kultury w Zagórzu. Wkrótce zostaną podpisane dwie umowy 

dotyczące pełnienia funkcji nadzoru inwestorskiego nad inwestycjami takimi jak rozbudowa 

MOA i budowa obwodnicy Podłęża.  Burmistrz poinformował, że niestety nasz wniosek i 

rezolucja państwa radnych spotkała się z negatywną odpowiedzią i droga 964 nie została 

zamknięta na 4 miesiące w całości (o co zabiegaliśmy) tylko przez rok będzie na tej drodze 

tzw. wahadło. Burmistrz powiedział, że otrzymaliśmy dofinansowanie zadania jakim jest 

utworzenie miejskiej zieleni na błoniach niepołomickich. Całość zadania to kwota bliska 8 

mln. zł. Następnie burmistrz poinformował o kolejnym etapie programu wymiany pieców, 

będziemy ich wymieniać ok. 160 sztuk i to nie koniec ponieważ będziemy mieli 

dofinansowanie na trzeci etap i wymianę kolejnych 240 palenisk. Burmistrz powiedział, że 

trudności powstały przy inwestycji budowy tzw. Park & Ride. Utrudnienia dotyczą 

dokumentacji technicznej uzgadnianej z Polskimi Wodami i PKP Nieruchomości. W tej 

sprawie  jest wniosek o wydłużenie czasu trwania inwestycji. Musimy sprawdzić czy możemy 

aneksować umowę.  

Następnie burmistrz poinformował, że egzaminy i matury na terenie naszej gminy odbyły się 

bez kłopotów.  

Radna Agata Zawadzka zwróciła uwagę na bardzo niskie uposażenia pracowników obsługi w 

szkołach,  powiedziała, że pracownicy nie mają nawet najniższej krajowej jeśli chodzi o 

podstawę. Radna zapytała, czy można to ujednolicić żeby obsługa miała chociaż najniższą 

krajową. Burmistrz powiedział, że musi to przeanalizować bo teraz trudno mu się odnieść do 

problemu. Radny Józef Trzos zapytał kiedy w Wieloletniej Prognozie Finansowej pojawi się 

zapis dotyczący opracowania dokumentacji przebudowy infrastruktury w północnej części 

dzielnicy Jazy. Burmistrz powiedział, że pamięta rozmowę z poprzedniej sesji kiedy to 

zadeklarował, że za pieniądze ze sprzedaży jednej z nieruchomości na Jazach będzie 

opracowana dokumentacja o której mówi radny. Burmistrz dodał, że do Urzędu 

Wojewódzkiego złożyliśmy wniosek o dofinansowanie przebudowy odcinka Zakrzów- 

Ochmanów ponieważ na razie robimy to z własnych funduszy.  Jeśli uda nam się pozyskać 

środki to część pieniędzy przesuniemy na cel o którym mówi radny Trzos. Radna Anna Front 

powiedziała że w Dzienniku Polskim ukazał się artykuł że rezygnujemy z budżetu 

obywatelskiego i przechodzimy na tzw. inicjatywę obywatelską. Radna zapytała jakie będą 

dalsze kroki. Burmistrz powiedział, że nie chciałby rezygnować całkowicie z budżetu 

obywatelskiego, ale ustawodawca zmienił przepisy i wiele samorządów zawiesiło na rok 

decyzję o BO aby dostosować prawo do nowych zapisów. My z pewnością do tego wrócimy. 

Burmistrz dodał, że  inicjatywa mogłaby funkcjonować równocześnie z budżetem 

obywatelskim.  

Radny Paweł Lasek zapytał co w takim wypadku z radą programową i czy przy inicjatywie 

obywatelskiej pozostanie jak dotychczas. Burmistrz powiedział, że mamy jeszcze trochę 

czasu ponieważ inicjatywa wchodzi dopiero w 2020 r. Radny Edward Wnęk zapytał czy 

można korzystać z tego nagłośnienia na tej sali podczas uniwersytetu III wieku. Burmistrz 

zapewnił że można.   
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5. Informacja nt. działalności Niepołomickiego Centrum Medycznego. 
 

Informację nt. działalności Niepołomickiego Centrum Medycznego przedstawił  dr Maciej 

Kłusek – prezes Niepołomickiego Centrum Medycznego.  

 

Radna Stanisława Zielińska zapytała czy poradnia kardiologiczna jest na NFZ, czy działa 

prywatnie. Dr Kłusek odpowiedział, że prywatnie. Nie mamy na razie innej możliwości. 

Radny Józef Trzos powiedział, że w raporcie który sporządziła Fundacja Lepsze Niepołomice 

jest informacja o wzroście liczby mieszkańców. Radny zapytał co w związku z tym planuje 

zrobić prezes spółki przy obecnym zasobie ludzkim i powierzchniowym, przy założeniu że 

liczba mieszkańców będzie dalej się zwiększać. Dr Kłusek powiedział, że z czasem będzie to 

problem z którym trzeba będzie się zmierzyć ale większym problemem niż powierzchnia jest 

sprawa kadrowa, brak jest lekarzy. Dr Kłusek powiedział, że  w ciągu czteroletniej jego pracy 

na stanowisku prezesa spółki nie dostał żadnego podania o pracę od lekarza. Pocieszające jest 

to że od miesiąca jest jeszcze jedna pani doktor w Niepołomicach na razie tylko raz w 

tygodniu, ale może w przyszłości częściej. Jeśli chodzi o specjalistów to brakuje ich, ale nie 

ma też kontraktowania przez NFZ.  Dr Kłusek powiedział, że mamy dobrą poradnię 

kardiologiczną i dużo pacjentów. Może jak Fundusz ogłosi konkurs to uda się zakontraktować 

takie usługi. Radna Anna Front zapytała czy jest jakaś szansa na stomatologów w ośrodkach 

zdrowia i w szkołach, czy są jakieś pomysły w tej kwestii i jakie mamy możliwości żeby 

leczyć dzieci w szkołach. Dr Kłusek powiedział, że NFZ stomatologów kontraktuje  

indywidualnie i jego możliwości są w tej kwestii ograniczone,  on tylko wynajmuje im tylko 

gabinet. Mamy zakontraktowaną w ramach NFZ pielęgniarkę szkolną. Obsługuje ona kilka 

szkół.  

 

6. Informacja nt. działalności Pogotowia Ratunkowego w Niepołomicach. 
 

Informację nt Pogotowia Ratunkowego przedstawił w zastępstwie za dr Pilcha dr Kłusek. 

 

Radna Anna Front powiedziała że ma dużo uwag co do wysyłania karetek, nasze pogotowie 

obsługuje pół Krakowa i Nową Hutę. Dr Kłusek powiedział, że odkąd system dysponowania 

karetek się zmienił, są one wysyłane z kolejki. Trudno tutaj dyskutować, bo to dyspozytor z 

Krakowa decyduje o tym. Teren działania Pogotowia kiedyś to były gminy Niepołomice i 

Kłaj, ale to się zmieniło. Rejonizacja przestała istnieć i dyspozytor teraz ma obowiązek 

wysłać karetkę najbliżej położoną. Radny Paweł Lasek zapytał czy istnieje prognoza jaki 

byłby koszt kartek trzyosobowych. Czy nowa karetka zastąpi starą czy będzie wakat? 

Skuteczność działania zespołu trzyosobowego jest bardzo dobra ale musiałby taką jednak 

dofinansować samorząd, symulacja była robiona i kwoty są do ustalenia. W sprawie karetki to  

nowa zastąpi starą. Radna Stanisława Zielińska skrytykowała system wysyłania karetek. 

Radna Anna Front zapytała ile jest wezwań bezzasadnych, powiedziała też że słyszała ona 

opinię że w gminie Niepołomice powinniśmy mieć izbę wytrzeźwień. Dr Kłusek potwierdził, 

że problem z pijanymi pacjentami  jest duży.  

Przewodniczący podziękował, za złożone sprawozdanie.  

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Niepołomice na rok 

2019. 
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Pani Skarbnik zabierając głos wyjaśniła zmiany jakie wprowadzone zostały do uchwały 

budżetowej. Przewodnicząca komisji budżetowej radna Karolina Marzec odczytała protokół z 

posiedzenia komisji. Radna Anna Front poprosiła o przyjęcie tej uchwały ponieważ jest tam 

kwota 30 tyś zł, dla sióstr na plac zabaw. Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Niepołomice na rok 2019..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Marek Ciastoń, Wojciech Ciastoń, Anna Front, Andrzej Gąsłowski, Waldemar Juszczyński, 

Marta Korabik, Paweł Lasek, Stanisław Łosiński, Karolina Marzec, Zuzanna Polańska, Adam 

Suślik, Józef Trzos, Barbara Wdaniec, Wojciech Wimmer, Edward Wnęk, Agata Zawadzka, 

Stanisława Zielińska 

NIEOBECNI (4) 

Michał Hebda, Małgorzata Juszczyk, Stanisław Lebiest, Krzysztof Sondel 

 

 

 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Niepołomice na lata 2019-2044. 
 

Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Niepołomice na lata 2019-2044..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Marek Ciastoń, Wojciech Ciastoń, Anna Front, Andrzej Gąsłowski, Waldemar Juszczyński, 

Marta Korabik, Paweł Lasek, Stanisław Łosiński, Karolina Marzec, Zuzanna Polańska, Adam 

Suślik, Józef Trzos, Barbara Wdaniec, Wojciech Wimmer, Edward Wnęk, Agata Zawadzka, 

Stanisława Zielińska 

NIEOBECNI (4) 

Michał Hebda, Małgorzata Juszczyk, Stanisław Lebiest, Krzysztof Sondel 

 

 

 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Podłężu. 
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Burmistrz poinformował, że teren który gmina przejęła od PKP strażacy posprzątali i za to 

jest ta dotacja na zakup sprzętu. Kolejna uchwała dla Staniątek to zakup samochodu i to jest 

kwota brakująca resztę dokładają inne instytucje.  

Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej w 

Podłężu. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Marek Ciastoń, Wojciech Ciastoń, Anna Front, Andrzej Gąsłowski, Waldemar Juszczyński, 

Marta Korabik, Paweł Lasek, Stanisław Łosiński, Karolina Marzec, Zuzanna Polańska, Adam 

Suślik, Józef Trzos, Barbara Wdaniec, Wojciech Wimmer, Edward Wnęk, Agata Zawadzka, 

Stanisława Zielińska 

NIEOBECNI (4) 

Michał Hebda, Małgorzata Juszczyk, Stanisław Lebiest, Krzysztof Sondel 

 

 

 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Staniątkach. 
 

Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej w 

Staniątkach..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Marek Ciastoń, Wojciech Ciastoń, Anna Front, Andrzej Gąsłowski, Waldemar Juszczyński, 

Marta Korabik, Paweł Lasek, Stanisław Łosiński, Karolina Marzec, Zuzanna Polańska, Adam 

Suślik, Józef Trzos, Barbara Wdaniec, Wojciech Wimmer, Edward Wnęk, Agata Zawadzka, 

Stanisława Zielińska 

NIEOBECNI (4) 

Michał Hebda, Małgorzata Juszczyk, Stanisław Lebiest, Krzysztof Sondel 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia sezonu kąpielowego na terenie gminy 

Niepołomice w roku 2019. 

Burmistrz powiedział, że w 2018 r.  zmieniło się prawo wodne i teraz w gestii radnych leży 

podjęcie takich uchwał.  

 

Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia sezonu kąpielowego na terenie gminy Niepołomice w 

roku 2019..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Marek Ciastoń, Wojciech Ciastoń, Anna Front, Andrzej Gąsłowski, Waldemar Juszczyński, 

Marta Korabik, Paweł Lasek, Stanisław Łosiński, Karolina Marzec, Zuzanna Polańska, Adam 

Suślik, Józef Trzos, Barbara Wdaniec, Wojciech Wimmer, Edward Wnęk, Agata Zawadzka, 

Stanisława Zielińska 

NIEOBECNI (4) 

Michał Hebda, Małgorzata Juszczyk, Stanisław Lebiest, Krzysztof Sondel 

 

 

 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wykazu kąpielisk na terenie gminy 

Niepołomice w roku 2019. 
 

Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia wykazu kąpielisk na terenie 6miny Niepołomice w 

roku 2019..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Marek Ciastoń, Wojciech Ciastoń, Anna Front, Andrzej Gąsłowski, Waldemar Juszczyński, 

Marta Korabik, Paweł Lasek, Stanisław Łosiński, Karolina Marzec, Zuzanna Polańska, Adam 

Suślik, Józef Trzos, Barbara Wdaniec, Wojciech Wimmer, Edward Wnęk, Agata Zawadzka, 

Stanisława Zielińska 

NIEOBECNI (4) 

Michał Hebda, Małgorzata Juszczyk, Stanisław Lebiest, Krzysztof Sondel 
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13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji projektu pod nazwą 

„Utworzenie nowych terenów miejskiej zieleni parkowej na Błoniach w Niepołomicach” 

współfinansowanego ze środków Funduszu Spójności w ramach Programu 

Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko 2014-2020, Działanie 2.5. Poprawa jakości 

środowiska miejskiego, 2 typ Rozwój terenów zielonych. 

 

Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji projektu pod nazwą "Utworzenie 

nowych terenów miejskiej zieleni parkowej na Błoniach w Niepołomicach" 

współfinansowanego ze środków Funduszu Spójności w ramach Programu Operacyjnego 

Infrastruktura i Środowisko 2014-2020, Działanie 2.5. Poprawa jakości środowiska 

miejskiego, 2 typ Rozwój terenów zielonych..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Marek Ciastoń, Wojciech Ciastoń, Anna Front, Andrzej Gąsłowski, Waldemar Juszczyński, 

Marta Korabik, Paweł Lasek, Stanisław Łosiński, Karolina Marzec, Zuzanna Polańska, Adam 

Suślik, Józef Trzos, Barbara Wdaniec, Wojciech Wimmer, Edward Wnęk, Agata Zawadzka, 

Stanisława Zielińska 

NIEOBECNI (4) 

Michał Hebda, Małgorzata Juszczyk, Stanisław Lebiest, Krzysztof Sondel 

 

 

 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania członka Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w Niepołomicach. 
 

Przewodniczący poinformował, że wpłynął do niego wniosek radnego o rezygnacji z pracy w 

komisji.  Uzasadnienie do projektu również państwo radni otrzymali. Przewodniczący poddał 

uchwałę pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie odwołania członka Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 

Niepołomicach..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marek Ciastoń, Wojciech Ciastoń, Andrzej Gąsłowski, Marta Korabik, Stanisław Łosiński, 

Karolina Marzec, Zuzanna Polańska, Adam Suślik, Barbara Wdaniec, Wojciech Wimmer, 

Edward Wnęk, Agata Zawadzka, Stanisława Zielińska 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Anna Front, Waldemar Juszczyński, Paweł Lasek 

BRAK GŁOSU (1) 

Józef Trzos 

NIEOBECNI (4) 

Michał Hebda, Małgorzata Juszczyk, Stanisław Lebiest, Krzysztof Sondel 

 

 

 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie powołania radnego do składu Komisji Rewizyjnej w 

Niepołomicach oraz zmiany uchwały Nr II/7/18 Rady Miejskiej w Niepołomicach z dnia 

11 grudnia 2018 r. w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji oraz stałych komisji Rady Miejskiej w Niepołomicach. 

 

Przewodniczący poinformował, że wpłynęła do niego propozycja kandydatury radnej Anny 

Front do uzupełnienia składu komisji rewizyjnej. Radny Paweł Lasek zapytał czy jest to 

sprawdzone że jeżeli jest pani przewodniczącą komisji zdrowia i członkiem komisji skarg 

wniosków i petycji to może pani być kandydatką na członka komisji rewizyjnej. 

Przewodniczący powiedział że nie ma w statucie przeciwwskazań. Przewodniczący poddał 

uchwałę pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie powołania radnego do składu Komisji Rewizyjnej w 

Niepołomicach oraz zmiany uchwały Nr II/7/18 Rady Miejskiej w Niepołomicach z dnia 11 

grudnia 2018 r. w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji oraz stałych komisji Rady Miejskiej w Niepołomicach..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Marek Ciastoń, Wojciech Ciastoń, Andrzej Gąsłowski, Waldemar Juszczyński, Marta 

Korabik, Paweł Lasek, Stanisław Łosiński, Karolina Marzec, Zuzanna Polańska, Adam 

Suślik, Józef Trzos, Barbara Wdaniec, Wojciech Wimmer, Edward Wnęk, Agata Zawadzka, 

Stanisława Zielińska 

BRAK GŁOSU (1) 

Anna Front 

NIEOBECNI (4) 

Michał Hebda, Małgorzata Juszczyk, Stanisław Lebiest, Krzysztof Sondel 

 

Przewodniczący ogłosił 10 min. przerwy.  

 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia punktu przedszkolnego przy Szkole 

Podstawowej Nr 3 im. Włodzimierza Puchalskiego w Niepołomicach (ul. Krakowska 14) 

w Przedszkole Samorządowe Nr 2 w Niepołomicach (ul. Krakowska 14) oraz utworzenia 

Zespołu Szkolno- Przedszkolnego w Niepołomicach (ul. Krakowska14). 
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Dyrektor wydziału edukacji Wiesław Bobowski powiedział, że konsekwencją podjęcia 

uchwały na poprzedniej sesji są poszczególne uchwały edukacyjne. Powiedział, jakie są 

zalety wprowadzenia takich uchwał. Przewodniczący komisji kultury i oświaty zabierając 

głos odczytał protokół z posiedzenia komisji. Radny Józef Trzos zapytał czy tak się robi w 

ościennych gminach. Dyrektor Bobowski powiedział, że w wielu gminach istnieją już takie 

rozwiązania. Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie.  

Burmistrz wprowadził autopoprawkę w punkcie dotyczącym szkoły w Zakrzowie szkoła jest 

im Jana Bosko a nie Józefa Piłsudskiego jak w projekcie.  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia punktu przedszkolnego przy Szkole 

Podstawowej Nr 3 im. Włodzimierza Puchalskiego w Niepołomicach (ul. Krakowska 14) w 

Przedszkole Samorządowe Nr 2 w Niepołomicach (ul. Krakowska 14) oraz utworzenia 

Zespołu Szkolno- Przedszkolnego w Niepołomicach (ul. Krakowska14)..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Marek Ciastoń, Wojciech Ciastoń, Anna Front, Andrzej Gąsłowski, Waldemar Juszczyński, 

Marta Korabik, Paweł Lasek, Stanisław Łosiński, Karolina Marzec, Zuzanna Polańska, Adam 

Suślik, Józef Trzos, Barbara Wdaniec, Wojciech Wimmer, Edward Wnęk, Agata Zawadzka, 

Stanisława Zielińska 

NIEOBECNI (4) 

Michał Hebda, Małgorzata Juszczyk, Stanisław Lebiest, Krzysztof Sondel 

 

 

 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia oddziałów przedszkolnych przy Szkole 

Podstawowej im. Stanisława Wyspiańskiego w Suchorabie (Suchoraba 79) w 

Przedszkole Samorządowe w Suchorabie (Suchoraba 79) oraz utworzenia Zespołu 

Szkolno-Przedszkolnego w Suchorabie (Suchoraba 79). 
 

Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia oddziałów przedszkolnych przy Szkole 

Podstawowej im. Stanisława Wyspiańskiego w Suchorabie (Suchoraba 79) w Przedszkole 

Samorządowe w Suchorabie (Suchoraba 79) oraz utworzenia Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego w Suchorabie (Suchoraba 79)..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Marek Ciastoń, Wojciech Ciastoń, Anna Front, Andrzej Gąsłowski, Marta Korabik, Paweł 

Lasek, Stanisław Łosiński, Karolina Marzec, Zuzanna Polańska, Adam Suślik, Józef Trzos, 

Barbara Wdaniec, Wojciech Wimmer, Edward Wnęk, Agata Zawadzka, Stanisława Zielińska 
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PRZECIW (1) 

Waldemar Juszczyński 

NIEOBECNI (4) 

Michał Hebda, Małgorzata Juszczyk, Stanisław Lebiest, Krzysztof Sondel 

 

 

 

 

18. Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia oddziałów przedszkolnych przy Szkole 

Podstawowej im. Jana Matejki w Woli Zabierzowskiej (Wola Zabierzowska 1) w 

Przedszkole Samorządowe w Woli Zabierzowskiej (Wola Zabierzowska 1) oraz 

utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Woli Zabierzowskiej (Wola 

Zabierzowska 1). 
 

Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia oddziałów przedszkolnych przy Szkole 

Podstawowej im. Jana Matejki w Woli Zabierzowskiej (Wola Zabierzowska 1) w Przedszkole 

Samorządowe w Woli Zabierzowskiej (Wola Zabierzowska 1) oraz utworzenia Zespołu 

Szkolno-Przedszkolnego w Woli Zabierzowskiej (Wola Zabierzowska 1)..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Marek Ciastoń, Wojciech Ciastoń, Anna Front, Andrzej Gąsłowski, Waldemar Juszczyński, 

Marta Korabik, Paweł Lasek, Stanisław Łosiński, Karolina Marzec, Zuzanna Polańska, Adam 

Suślik, Józef Trzos, Barbara Wdaniec, Wojciech Wimmer, Edward Wnęk, Agata Zawadzka, 

Stanisława Zielińska 

NIEOBECNI (4) 

Michał Hebda, Małgorzata Juszczyk, Stanisław Lebiest, Krzysztof Sondel 

 

 

 

 

19. Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia punktu przedszkolnego przy Szkole 

Podstawowej im. Świętego Jana Bosko w Zakrzowie (Zakrzów 323) w Przedszkole 

Samorządowe w Zakrzowie (Zakrzów 323) oraz utworzenia Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego w Zakrzowie (Zakrzów 323). 
 

Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie. (uchwała z autopoprawką burmistrza) 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia punktu przedszkolnego przy Szkole 

Podstawowej im. Świętego Jana Bosko w Zakrzowie (Zakrzów 323) w Przedszkole 

Samorządowe w Zakrzowie (Zakrzów 323) oraz utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego 

w Zakrzowie (Zakrzów 323)..  
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Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Marek Ciastoń, Wojciech Ciastoń, Anna Front, Andrzej Gąsłowski, Waldemar Juszczyński, 

Marta Korabik, Paweł Lasek, Stanisław Łosiński, Karolina Marzec, Zuzanna Polańska, Adam 

Suślik, Józef Trzos, Barbara Wdaniec, Wojciech Wimmer, Edward Wnęk, Agata Zawadzka, 

Stanisława Zielińska 

NIEOBECNI (4) 

Michał Hebda, Małgorzata Juszczyk, Stanisław Lebiest, Krzysztof Sondel 

 

 

 

 

20. Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia punktu przedszkolnego przy Szkole 

Podstawowej im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w Zagórzu (Zagórze 81) w Przedszkole 

Samorządowe w Zagórzu (Zagórze 81) oraz utworzenia Zespołu Szkolno - 

Przedszkolnego w Zagórzu (Zagórze 81). 
 

Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia punktu przedszkolnego przy Szkole 

Podstawowej im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w Zagórzu (Zagórze 81) w Przedszkole 

Samorządowe w Zagórzu (Zagórze 81) oraz utworzenia Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w 

Zagórzu (Zagórze 81)..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Marek Ciastoń, Wojciech Ciastoń, Anna Front, Andrzej Gąsłowski, Waldemar Juszczyński, 

Marta Korabik, Paweł Lasek, Stanisław Łosiński, Karolina Marzec, Zuzanna Polańska, Adam 

Suślik, Józef Trzos, Barbara Wdaniec, Wojciech Wimmer, Edward Wnęk, Agata Zawadzka, 

Stanisława Zielińska 

NIEOBECNI (4) 

Michał Hebda, Małgorzata Juszczyk, Stanisław Lebiest, Krzysztof Sondel 

 

 

 

 

21. Podjęcie uchwały w sprawie rozwiązania Zespołu Szkół z oddziałami integracyjnymi 

w Zabierzowie Bocheńskim. 
 

Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozwiązania Zespołu Szkół z oddziałami integracyjnymi w 
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Zabierzowie Bocheńskim..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Marek Ciastoń, Wojciech Ciastoń, Anna Front, Andrzej Gąsłowski, Waldemar Juszczyński, 

Marta Korabik, Paweł Lasek, Stanisław Łosiński, Karolina Marzec, Zuzanna Polańska, Adam 

Suślik, Józef Trzos, Barbara Wdaniec, Wojciech Wimmer, Edward Wnęk, Agata Zawadzka, 

Stanisława Zielińska 

NIEOBECNI (4) 

Michał Hebda, Małgorzata Juszczyk, Stanisław Lebiest, Krzysztof Sondel 

 

 

 

 

22. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych przedszkoli oraz 

oddziałów przedszkolnych przy publicznych szkołach podstawowych prowadzonych 

przez gminę Niepołomice. 
 

Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych przedszkoli oraz oddziałów 

przedszkolnych przy publicznych szkołach podstawowych prowadzonych przez gminę 

Niepołomice..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Marek Ciastoń, Wojciech Ciastoń, Anna Front, Andrzej Gąsłowski, Waldemar Juszczyński, 

Marta Korabik, Paweł Lasek, Stanisław Łosiński, Karolina Marzec, Zuzanna Polańska, Adam 

Suślik, Józef Trzos, Barbara Wdaniec, Wojciech Wimmer, Edward Wnęk, Agata Zawadzka, 

Stanisława Zielińska 

NIEOBECNI (4) 

Michał Hebda, Małgorzata Juszczyk, Stanisław Lebiest, Krzysztof Sondel 

 

 

 

 

23. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez gminę Niepołomice oraz określenia granic ich obwodów 

publicznych szkół podstawowych mających siedzibę na obszarze gminy Niepołomice. 
 

Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 



13 

 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez gminę Niepołomice oraz określenia granic ich obwodów publicznych 

szkół podstawowych mających siedzibę na obszarze gminy Niepołomice..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Marek Ciastoń, Wojciech Ciastoń, Anna Front, Andrzej Gąsłowski, Waldemar Juszczyński, 

Marta Korabik, Paweł Lasek, Stanisław Łosiński, Karolina Marzec, Zuzanna Polańska, Adam 

Suślik, Józef Trzos, Barbara Wdaniec, Wojciech Wimmer, Edward Wnęk, Agata Zawadzka, 

Stanisława Zielińska 

NIEOBECNI (4) 

Michał Hebda, Małgorzata Juszczyk, Stanisław Lebiest, Krzysztof Sondel 

 

 

 

 

24. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze bezprzetargowej 

samodzielnego lokalu mieszkalnego stanowiącego własność gminy Niepołomice na rzecz 

najemcy tego lokalu. 
 

Burmistrz powiedział, że jest to zbycie lokalu na osiedlu Robotniczym na rzecz najemców. 

Radny Wojciech Ciastoń zapytał za ile to mieszkanie zostanie sprzedane. Burmistrz 

powiedział, że dopiero na podstawie wyceny rzeczoznawcy będzie znana cena. Uchwała 

uruchamia procedurę. Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze bezprzetargowej 

samodzielnego lokalu mieszkalnego stanowiącego własność gminy Niepołomice na rzecz 

najemcy tego lokalu..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marek Ciastoń, Andrzej Gąsłowski, Waldemar Juszczyński, Marta Korabik, Paweł Lasek, 

Stanisław Łosiński, Karolina Marzec, Zuzanna Polańska, Adam Suślik, Józef Trzos, Barbara 

Wdaniec, Wojciech Wimmer, Edward Wnęk, Agata Zawadzka, Stanisława Zielińska 

PRZECIW (2) 

Wojciech Ciastoń, Anna Front 

NIEOBECNI (4) 

Michał Hebda, Małgorzata Juszczyk, Stanisław Lebiest, Krzysztof Sondel 

 

 

 

 

25. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości 
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gruntowej stanowiącej własność gminy Niepołomice ograniczonym prawem rzeczowym 

służebności drogowej (drogi koniecznej). 
 

Burmistrz powiedział, że wpłynął wniosek w tej sprawie. Przewodniczący poddał uchwałę 

pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność gminy Niepołomice ograniczonym prawem rzeczowym służebności 

drogowej (drogi koniecznej)..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Marek Ciastoń, Wojciech Ciastoń, Anna Front, Andrzej Gąsłowski, Waldemar Juszczyński, 

Marta Korabik, Paweł Lasek, Stanisław Łosiński, Karolina Marzec, Zuzanna Polańska, Adam 

Suślik, Józef Trzos, Barbara Wdaniec, Wojciech Wimmer, Edward Wnęk, Agata Zawadzka, 

Stanisława Zielińska 

NIEOBECNI (4) 

Michał Hebda, Małgorzata Juszczyk, Stanisław Lebiest, Krzysztof Sondel 

 

 

 

 

26. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez gminę Niepołomice 

nieruchomości gruntowej. 
 

Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez gminę Niepołomice 

nieruchomości gruntowej..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Marek Ciastoń, Wojciech Ciastoń, Anna Front, Andrzej Gąsłowski, Waldemar Juszczyński, 

Marta Korabik, Paweł Lasek, Stanisław Łosiński, Karolina Marzec, Zuzanna Polańska, Adam 

Suślik, Józef Trzos, Barbara Wdaniec, Wojciech Wimmer, Edward Wnęk, Agata Zawadzka, 

Stanisława Zielińska 

NIEOBECNI (4) 

Michał Hebda, Małgorzata Juszczyk, Stanisław Lebiest, Krzysztof Sondel 
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27. Ogłoszenie podjętych uchwał. 
 

Przewodniczący ogłosił powyższe uchwały za podjęte.  

 

 

28. Sprawy różne, wolne wnioski. 
 

 

Przewodniczący powiedział, że wpłyną do niego wniosek klubu radnych w sprawie stawek 

czynszu najmu.  

Radny Paweł Lasek powiedział, że wpłynęła do urzędu petycja. Radny zawnioskował o 

przekazanie petycji do komisji i zaprosił radnych do współpracy i udziału w pracach komisji.  

 

29. Zamknięcie VII sesji Rady Miejskiej w Niepołomicach. 
 

 

 

  

Przewodniczący 

Rada Miejska w Niepołomicach 

  

 

Przygotował(a): Katarzyna Trzos-Panasiuk 

 


